

Styrelsemöte 22-11-10 på Campingen

Närvarande: Janne Paulsson, Eva Jonasson, Håkan Eriksson, Marie Vikström, PG Eriksson och Sandra Andersson (via länk)

§ 1. Janne öppnar mötet.

§ 2. PG justerar protokollet.

§ 3. **Föregående protokoll.** Inget att tillägga.

§ 4. **Ekonomi.** Håkan har nu börjat komma in i jobbet som kassör. LSI har nu totalt: 979.231 kr på sina konton.

§ 5. **Byaplanen.** Diskussion om hur vi går vidare. Bestämde att vi bokar in ett nytt möte onsdag den 7/12 på Campingen med föreningar och byamän som var inbjudna förra gången. Där kommer det att jobbas vidare med Byaplanen.

§ 6. **Pollineringspark i Sikeå Hamn.** Via Lokala naturvårdssatsning (LONA) kan kommuner och lokala aktörer söka stöd för projekt som gynnar pollinatörer och pollinering. Finansieras med medel av LONA upp till 50% under förutsättning av att kommunen söker pengarna för projektet. Tillväxtutskottet i Robertsfors har sagt ja till projektet som har en budget på ca 300.000kr varav hälften kommer från sponsorer och LSI. Alla bybor ska få erbjudande att köpa träd/buskar i parken (med en mässingplaket med sitt namn på). Det beslutas att LSI är huvudansvarig för projektet och att Katarina Paulsson ordnar med allt runt parken. Stiftelsen kommer att upplåta marken utan arrende. *utförare

§ 7. **Seminarier serie/föreläsningar.** Arrangera ett antal seminarier för att engagera byborna och erbjuda föreläsningar/inspiration till nya projekt.

Exempelvis: Lägenheter: bjuda in föreningen Ture från Tavelnsjö att berätta om hur det byggde lägenheter i byn.

Föreläsning om fårskötsel på naturbetet: Någon föreläsare från tex Forslunda som är kompetent och bra på att berätta om skötsel av får och lite om skador/sjukdomar.

Kanske kombinerat med annat ämne samma kväll som tex Byaplanen, Pollineringsparken, Överklintens by, Cirkulärhushållning mm

Lokal: Träffpunkten eller Spiran med start i februari-23

10

§ 8. **Campingens behov av upprustning.** En lista på vad som behöver åtgärdas håller på att upprättas. Vi gick igenom den och la till saker. Campingsektionen fortsätter att titta på den. Behov av städning runt campingen innan riktiga vintern kommer. Styrelsen beslutade att köpa in städtjänst för detta. Janne och campingsektionen ska ha möte och bestämma hur det ska ske.

§ 9. **Planering för 2023.** Ska läggas ut i kalender på hemsidan.

- Årsmöte 23-03-22
- Paltfest 23-04-22
- Alleman-ut 23-05-13
- Hamnmarknad/Hamnfesten 23-06-17

§ 10. **Fadder till anläggningar LSI.** Lista på ansvariga för anläggningar att titta till och "sköta om". Ansvar tills man säger upp sitt uppdrag. Bifogas som bilaga till protokollet och publiceras på hemsidan.

§ 11. **Nästa möte 15/12 kl 18.30 på Campingen**

§ 12. Janne avslutar mötet.

Vid tangenterna

Justerare

Marie Vikström

Per-Gunnar Eriksson